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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa 17.9.2020 
 
Prítomní poslanci:       Ing. Michal Dodek Ing. Michal Ďurkech, Soňa Jantošová, Ing. Rastislav Kretík,   
                                    Jana Muráňová , Ing. Tibor Slaninka,  Juraj Urík,                                   

 
Neprítomní poslanci:  Milan Kušnier  - ospravedlnený PN ,Bc. Vladimír Smatana - ospravedlnený       
    
Starosta obce:         Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :   Viera Michálková 
 
Občania :                      
                 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.  Oznámil, že poslanec 
Milan Kušnier  sa z ospravedlnil z rokovania OZ a neprítomný je tiež Bc. Vladimír Smatana. Počet prítomných poslancov 
je 7, OZ je uznášania schopné.  Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta  dal 
hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a tak sa rokovanie obecného 
zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5. Návrh na schválenie analýzy činnosti ZŠ za školský rok 2019/2020 

6. Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2020/2021 

7. Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2020 

8. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2020 – rozpočtové opatrenia 

9. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

10. Diskusia  

11. Záver 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janu Muráňovú, za členov Ing .Michal Dodek a Ing. Tibora 
Slaninku. Za overovateľov zápisnice navrhol pani Soňu Jantošovú a Juraja Uríka. Zápisom poveril Vieru Michálkovú. Dal 
hlasovať za predložený návrh a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie: 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Jana Muráňová. Skonštatovala, že prijaté 
uznesenia sú splnené alebo sa priebežne plnia. Starosta predniesol správu k plneniu jednotlivých uznesení. Uznesenia 
č.38/2020, 39/2020 a 43/2020 súsplnené a aktuálne sa eviduje plnenie ešte nasledovných uznesení: 12/2018, 16/2020, 
43/2020 a 22/2011- trvalá úloha. Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Diskusia:. 
- Ing.Rastislav Kretík – kedy bude predbežne otvorená pálenica?  
- Ing.Michal Ďurkech – možno by bolo vhodné ľuďom oznámiť kedy to asi bude, aby sa vedeli zaradiť ohľadom pálenia. 
- Starosta odpovedal, že sa to nedá jednoznačne povedať, momentálne prebieha rekonštrukcia tam vieme termín 
dokedy to stihneme, ale horšie je to s dokladmi a požadovanými povoleniami, čo nezáleží len od nás, nakoľko budeme 
nový subjekt, preto presný termín je ťažké povedať, ale budeme robiť všetko pre to aby sme mohli otvoriť čo najskôr 
(možno január-február). 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov : 9 Počet prítomných : 7 Za :  7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu od 26.6. do 17.9.2020 prečítal a prezentoval starosta vrátane fotodokumentáciu prác 
za posledné obdobie v nasledujúcom znení: 

 
Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 

obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 26.6.2020 do dnešného dňa, čiže 17.9.2020. Od posledného 
rokovania OZ ubehli takmer tri mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej 
obci za toto letné obdobie. 

Máme za sebou leto, okrem času prázdnin a dovoleniek bolo a stále je toto obdobie ovplyvnené aj opatreniami 
a nariadeniami v súvislosti s ochorením COVID-19, koronavírus. Život v obci a na obecnom úrade sa tak ako všade inde 
nezastavil. Počas tohto obdobia sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých 
našich práv a povinností, plnili sme stanovené úlohy a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. 
Začali sme realizovať aj nové investičné akcie, ale zároveň sme sa venovali aj úlohám a povinnostiam súvisiacich 
údržbou objektov a verejných priestranstiev. Z tých najhlavnejších udalostí spomeniem pokračovanie realizácie 
eurofondového projektu „Zníženie energetickej náročnosti verejných budov - MŠ a OÚ Plevník-Drienové“. Keďže sa 
jedná o rekonštrukciu pôvodných objektov, táto v seba zahŕňa množstvo problémov, situácií a rozhodnutí v súvislosti 
s úspešným dokončením tohto diela. Blíži sa termín ukončenia a odovzdania diela a pevne verím, že realizáciou tohto 
projektu podstatne zlepšíme energetické vlastnosti týchto objektov a tiež vytvoríme lepšie podmienky a prostredie na 
fungovanie MŠ a OÚ. Okrem prác v zmysle projektu sme sa z vlastných financií rozhodli rekonštruovať vnútorné 
priestory a to realizáciou nových obkladov, dlažieb, sadrokartónov, sanity, kanalizácie, rozvodov vody, malieb, náterov, 
novými zariadeniami do kuchyne a jedálne, nábytkom a pod, keď už teraz prebieha rekonštrukcia nech je teda 
komplexná a v najbližšej budúcnosti sa nebudeme musieť k tomu vracať. Keďže sa jedná o projekt z eurofondov veľa 
práce nám zaberá aj plnenie administratívnych a ekonomických povinností súvisiacich s týmto projektom, ale 
chvalabohu zatiaľ to zvládame. Vzhľadom k rekonštrukcií aj OÚ tento sme dočasne presťahovali do priestorov novej 
hasičskej zbrojnice. Až počas sťahovania sme si uvedomili koľko agendy, dokumentov, technického vybavenia sa 
nachádza na úrade. Rekonštrukcia priniesla aj problémy spojením, prenosom dát, miestnym rozhlasom, elektrinou 
a pod., ale aj tieto problémy sa nám podarilo zvládnuť. 

Úspešne sa nám podarilo skolaudovať novú hasičskú zbrojnicu, aj  keď sme museli dať na základe požiadavky 
inšpektorátu práce a HaZZ dorobiť ďalšie zábradlia a požiarne stropný výlez. Do objektu pálenice sme zakúpili novú 
technológiu, liehové meradlo a už sa tiež začala meniť komplet elektroinštalácia a pripravujú sa stavebné práce. Naši 
dvaja pracovníci odchádzajú od 21.9. na dvojtýždňové školenie do Nitry ohľadom prevádzkovania pálenice. Dohodli sme 
sa aj s firmou na montáži technologického vybavenia pálenice, pripravujeme projekty a podklady pre Colnú správu 
a Ministerstvo pôdohospodárstva SR a tiež pracujeme na zriadení obecnej sro-čky a sociálneho podniku. Z dôvodu 
prívalových dažďov nám podmylo a zdvihlo odvodňovaciu rúru v rigole pred cintorínom, preto sme sa rozhodli tento úsek 
spraviť v zmysle projektu, teda realizovaním cestných obrubníkov, chodníka zo zámkovej dlažby, odvodnením 
a doasfaltovaním cesty pred cintorínom. Tieto práce sú súčasťou rozpočtového opatrenia a ich realizácia bola 
nevyhnutná, vzhľadom k takýmto prívalovým dažďom. 

Okrem týchto prác vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných 
 priestranstiev, strojov a náradia. Zakúpili sme nový krovinorez a zabezpečili sme záručné servisy techniky dodanej na 
zberný dvor. Zatiaľ bez problémov funguje aj prevádzka zberného dvora, kde každý týždeň vyvážame jeden kontajner. 
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Uvidíme na akých množstvá a hodnotách budeme na konci roka. Opäť došlo k poruche obecnej Avie (porucha spojky) 
a vzhľadom k jej technickému stavu a  nákladom na plánovanú opravu sme sa rozhodli túto starú Aviu predať a to aj 
vzhľadom k tomu, že máme novú techniku na zbernom dvore (sklápač Iveco). Zabezpečujeme aj opravy čoraz 
poruchovejšieho verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu, ale najviac času nám ako každé leto zaberá kosenie 
verejných priestranstiev v obci. Uskutočňujeme pravidelný mesačný zber separovaného odpadu. Opravili sme prenosné 
pódium položením nových preglejok a tiež rovnako preglejkami sme opláštili mantinely multifunkčného ihriska 
z vonkajšej strany. V spolupráci s SC TSK sa nám podarilo čiastočne opraviť cestu z Doliny do Kostolca, na ktorej sa 
dnes uskutočnili medzinárodné cyklistické preteky Okolo Slovenska. Zakúpili sme nové prenosné ozvučenie do Domu 
smútku a tiež hardwarový kľúč potrebný na hlásenie miestneho rozhlasu. Dostali sme tiež novú ponuku na modernizáciu 
verejného osvetlenia v obci. Vlastným kapacitami sme montovali nábytky a vybavenie jednotlivých priestorov MŠ a ŠJ a 
pomáhali sme so sťahovaním a upratovaním. Z tohto miesta chcem verejne poďakovať riaditeľke MŠ p.Adriane Živnej 
za to, že aj napriek problémom s rekonštrukciou vyvinula maximálne úsilie na otvorenie prevádzky MŠ, organizovala 
brigády rodičov a pripravila MŠ tak aby sme ju mohli otvoriť dňa 7.9. Za sprísnených epidemiologických opatrení sa dňa 
2.9. začalo vyučovanie aj na našej ZŠ, ktorá má teraz 140 žiakov. ZŠ z vlastných financií počas letných prázdnin 
vybudovali za školou nové detské ihrisko a nový chodník. 

Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace 
s činnosťou OÚ. Zabezpečili sme výber daní z nehnuteľností a za psa, zabezpečujeme v zmysle pokynov povinné 
sčítanie obyvateľov, domov a bytov a tiež pripravujeme rozhodnutia o poplatkoch za odpad. Zúčtovali sme všetky 
poskytnuté dotácie a vykonali verejné obstarávania na nové projekty. Podarilo sa nám tiež vyrokovať nižšie ceny 
a uzavrieť dodatky na dodávku plynu s SPP. V zmysle uznesení OZ sme uzatvorili kúpne zmluvy na pozemky za Váhom 
v zmysle výsledkov verejno-obchodnej súťaže.  

Kultúrny, športový a spoločenský život bol tiež ovplyvnený opatreniami a nariadeniami v súvislosti s ochorením 
COVID-19. Zrušili sa niektoré podujatia, bola prerušená prevádzka MŠ a ZŠ, ale napriek tomu sa nám cez leto za 
dodržania prísnych opatrení sa uskutočnili futbalové turnaje o pohár starostu obce, Dni obce Plevník-Drienové 
a Dolinské hody. Poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na ich príprave a organizácií. 
Úroveň uvedených podujatí bola vysoká o čom svedčia ohlasy nielen našich občanov. Uvidíme, čo nám prinesú 
najbližšie dni a týždne, aké opatrenia sa budú prijímať a tiež aký budú mať vplyv na fungovanie spoločnosti. Dôležité je 
však, aby sme dodržiavali prijaté nariadenia a správali sa zodpovedne. Ja ako starosta našej obce sa chcem všetkým 
občanom poďakovať za rešpektovanie odporúčaní a nariadení v súvislosti s ochorením Covid-19 a zaželať všetkým 
pevné zdravie, pevné nervy, pokoj a radosť zo života.  
Diskusia : 
- Soňa  Jantošová sa pýtala, či bude pokračovať na dokončení, nakoľko je to pekné riešenie. 
- Starosta odpovedal, že záležať bude na finančných možnostiach obce, je vypracovaný projekt, ukončené verejné 
obstarávanie, ale potrebné je nájsť na to financie. Určite by to bolo dobré dokončiť. 
- Ing. Rastislav Kretík  sa pýtal, ohľadom poruchovosti a budúcnosti káblovky.  
- Starosta odpovedal, že káblovku prevádzkuje spoločnosť TES Media Žilina, je zastaralá, v analógovom prevedení 
a dochádza čoraz častejšie k poruchám. Ich pracovníci chodia do obce na časté opravy. Rekonštrukcia by nebola 
ekonomická, nakoľko v obci sa už realizuje optika od spoločnosti Pego a zároveň občania využívajú aj ponúkané 
možnosti iných dodávateľov televízie a internetu.. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.47/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov : 9 Počet prítomných : 7 Za :  7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 5 /  Návrh na schválenie  analýzy činnosti ZŠ za školský rok 2019/2020 
 
Riaditeľka ZŠ Dominika Tatarku v Plevníku-Drienovom PaedDr. Smataníková predniesla analýzu  činnosti za školský rok 
2019/2020. Táto je prílohou zápisnice 
Diskusia k uvedenému bodu: 
Ing. Michal Ďurkech- vybavenie školy je dobré, škole už chýba len telocvičňa. 
Ing. Rastislav Kretík ,či by nebolo možné zabezpečiť uzamykajúce skrinky pre deti, nakoľko dochádza k miznutiu vecí. 
Riaditeľka odpovedala, že je problém s priestorom, ale na budúci rok o tom pouvažujú. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.48/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 6/  Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2020/2021 
Riaditeľka oboznámila poslancov v zmysle školského zákona č. 245/2008 a jeho novely o výnimke z najnižšieho počtu 
žiakov pre školský rok 2020/2021 nasledovne: 4. trieda – 10 žiakov, 6. trieda 12 žiakov a 7. trieda 9 žiakov. Výnimku 
poslanci schválili s podmienkou, že finančné prostriedky si zabezpečí ZŠ z vlastných zdrojov a nie zo zdrojov 
zriaďovateľa 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 49/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/  Rozbor hospodárenia  obce k 30.6.2020 
Starosta oboznámil poslancov s rozborom hospodárenia obce k 30.6.2020, ktorý je prílohou zápisnice 
Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.50/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov : 9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za 2020 – rozpočtové opatrenia 
Starosta obce predložil a vysvetlil zmeny v rozpočte na rok 2020, jedná sa o dva typy rozpočtových opatrení – 
rozpočtové opatrenia starostu obce č.7-10/2020, ktoré berie OZ na vedomie a sú to presuny a zmeny v rámci 
schváleného rozpočtu a rozpočtové opatrenia OZ č. VIII/2020 a IX/2020 s hodnotou vyššou ako 5 tis.€, ktoré OZ 
schvaľuje.. Rozpočtové opatrenia sú prílohou zápisnice. Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

 Starosta informoval o pripravovaných projektoch a realizáciách na najbližšie obdobie nasledovne : 
- dokončenie rekonštrukcie MŠ a OÚ, 
- vybudovanie odvodnenia a chodníka pri cintoríne, 
- nákup technológie a rekonštrukcia objektu pálenice, 
- vybudovanie oplotenia pálenice 
- rozšírenie premostenia do zberného dvora, 
- projektová dokumentácia prestavby objektu bývalej Jednoty na polyfunkčný objekt „Centrum“ 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 53/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 
Správu predložil  hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň, bola zameraná na kontrolu hospodárenia a oprávnenosti 
výdavkov v ŽŠ D.Tatarku za školský rok 2019/2020 a tiež na obecnom úrade kontrola o uplatňovaní zákona 
č.145/1995 Z. z. o správnych poplatkoch. Táto je prílohou zápisnice a OZ túto správu berie na vedomie. Do diskusie 
sa nikto neprihlásil. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 54/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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 Žiadosť Ing.Miroslava Galbavého a manželky Miroslavy o vybudovanie prístupovej cesty v lokalite Dráhy.  
Na zasadnutí OZ sa osobne zúčastnili aj ostatní majitelia RD v tejto lokalite, ktorí spoločne požadujú vybudovať MK, 
nakoľko pokiaľ nebude vybudovaná nemôžu kolaudovať svoje RD, prihlásiť na trvalý pobyt, čo má za následok aj iné 
problémy (poplatky v bankách, MŠ a pod.). OZ zobralo ich žiadosť na vedomie. 
Diskusia k tomuto bodu: 
- Poslankyňa Muráňová pripomenula, že stavebníci si boli vedomí situácie pred začatím výstavby, že  tam budú 
problémy s prístupom na uvedené pozemky, nakoľko je to odľahlá lokalita 
- Ing.Michal Ďurkech si pamätá a pripomenul, že zo začiatku to bola ich cesta, vybudovali si ju na vlastné náklady 
a že sú si vedomí kde idú stavať, zabezpečia si zimnú údržbu a pod. 
- p.Novosadová spomenula, že pozemky pod cestu a projekt vybavovali oni a tiež, že stavebníci už investovali 
nemalé finančné problémy na vybudovanie dočasnej cesty a tieto nežiadajú od obce preplatiť, len žiadajú vybudovať 
aj keď po etapách cestu aby mohli kolaudovať. 
- Starosta spomenul, že obec každý rok robila úpravy na tejto ceste, nakoľko pri veľkých dažďoch dochádzalo k jej 
poškodeniu. Naposledy minulý rok sa urobil priečny odvodňovací rigol, potrubie a najhorší strmý úsek cesty. 
Problémom ale je, že cesta, ktorú budovali stavebníci nie je v niektorých úsekoch na pozemkoch obce určených pod 
cestu, preto v prvom rade sa bude musieť dať toto na poriadok. Všetko ale záleží od finančných možností obce, ale 
určite je v záujme obce jej rozvoj a teda aj budovanie komunikácie v tejto lokalite. Keďže sa podľa schváleného 
projektu jedná o štrkovú komunikáciu náklady na takúto realizáciu by nemali byť až také veľké, ale všetko sa uvidí až 
pri príprave rozpočtu na rok 2021, nakoľko z dôvodu výpadku dane z príjmov FO od štátu sa nám nepodarilo 
dokončiť rozpracovanú komunikáciu Bukovanová, kde sa nachádza viac RD a prebieha výstavba. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 55/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Informácia MŠ o počte detí a tiež žiadosť o nákup ležadiel 
Riaditeľka listom informovala OZ o počte detí v MŠ tento školský rok a zároveň požiadala OZ o schválenie zakúpenia 
nových ležadiel do MŠ, nakoľko pôvodné sú poškodené, rozpadávajú sa a nemajú nepremokavý poťah. Riaditeľka 
uviedla, že časť financií sú ochotní zaplatiť rodičia zo ZRŠ a zbytok by doplatila obec. 
Diskusia:  
Muráňová uvedené ležadlá majú viac ako 30 rokov, sú nevyhovujúce a navrhuje schváliť ich kúpu. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 56/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť Kamily Oštírovej Pov.Bystrica ohľadom odkúpenia časti pozemku – 75 m2 z parcely  KNC 1711/10. Jedná 
sa o časť obecného pozemku susediaceho s jej pozemkom, ktorý sme v minulosti predali na základe výsledku 
verejno-obchodnej súťaže(pozemky za Váhom). OZ žiada stavebnú komisia o stanovisko k prípadnému odpredaju 
do budúceho zasadnutia OZ 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.57/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

Žiadosť UAPS Plevník o splnení podmienok Nájomnej zmluvy č. 1/2010 
Starosta informoval  o tom, že uvedená zmluva sa plní priebežne  a že zaslal stanovisko obecného úradu 20.januára 
2020 návrh na realizáciu opráv poškodených ciest v súvislosti s ťažbou dreva a doteraz sa nikto neozval okrem 
lesomajiteľov. Starosta prisľúbil, že na ich Valných zhromaždeniach to s nimi prediskutuje.  
Diskusia:  
- p.Muráňová uviedla, že obec sa snaží postupne plniť svoje záväzky, čo sa nedá povedať o UAPS Plevník. Na konci 
roka bolo stretnutie všetkých poslancov a zástupcov všetkých spoločenstiev pôsobiacich v obci, ale žiaľ nič sa 
nezmenilo a oni neplnia to, na čom sme sa dohodli, 
- Juraj Urík – starosta nech im písomne odpovie, nakoľko musíme vzájomne spolupracovať, 
- Ing.Slaninka Tibor -  upozorniť ich na dôsledky ich činnosť a vyzvať na ich odstránenie  
- Starosta informoval, že podmienky Nájomnej zmluvy č.1/2020 sa priebežne plnia, nakoľko obec ešte v roku 2018 
začala s výkopovými prácami ponad pálenicu a zberný dvor, v roku 2019 obec tiež vybudovala úpravu cesty a cestné 
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rigoly pri pálenici, tiež smerom z plevnickej bane do obce a aj na Nádevsií a to hlavne z dôvodu preventívnych 
protipovodňových opatrení, nakoľko z uvedených lokalít činnosťou všetkých urbárskych spoločenstiev dochádzalo 
k splavovaniu lesných nečistou smerom do obce, čím sa znefunkčnili odtokové rigoly a poškodzovali sa cesty. Starosta 
tiež uviedol, že každá nová cesta si vyžaduje projektovú dokumentáciu a stavebné povolenie. Obec zvolala pracovné 
stretnutie na OÚ a zároveň požiadala všetky tri spoločenstvá o návrh na realizáciu opatrení súvisiacich s činnosťou 
urbárskych spoločenstiev. Je smutné, že  ani jedno spoločenstvo na žiadosť obce nereagovalo a problémy a dôsledkami 
ich činnosti stále pretrvávajú. 
- OZ po pripomienkach a diskusií všetkých poslancov schválili návrh uznesenia 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 58/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :5 Proti :  0 

Zdržal sa :  2 
Ing.Michal Ďurkech, 
Juraj Urík 

 
 

 Cenové ponuky na modernizáciu verejného osvetlenia 
Starosta informoval poslancov, že obci boli doručené nové cenové ponuky na modernizáciu verejného osvetlenia bez 
investície, ale s možnosťou splátky na 10 rokov (620 €/mesiac bez údržby a 750 €/mesiac s údržbou). Jednalo by sa 
o modernizáciu osvetlenia astro riadením s reguláciou a bez zhasínania. OZ požiadalo o stanovisko k uvedeným 
ponukám stavebnú komisiu a komisiu pre financie a majetok do zasadnutia budúceho OZ. 
Diskusia: 
- Ing.Michal Ďurkech – bolo by to pre obec výhodné a takmer za rovnaké mesačné náklady (10 rokov) by sme mali 
nové verejné osvetlenie 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 59/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Bezúročnej finančnej výpomoci z MFSR  
Starosta informoval poslancov o možnosti  podať žiadosť na Ministerstvo financií SR o návratnú bezúročnú finančnú 
výpomoc (pôžičku) vo výške 31 968 €, ktorá bude účelovo viazaná na výkon samosprávnych pôsobností obce z 
dôvodu kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie ochorenia Covid-19.  
Diskusia : 
- Juraj Urík povedal, že by to bolo veľmi dobré, keby sme to získali 
- Ing.Rastislav Kretik – ja som za, bezúročne financie nezískame nikde inde a doba splatnosti je 4 roky 
- Ing.Milan Kremeň, hlavný kontrolór – odporúča podanie takejto žiadosti 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 60/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Žiadosť o pridelenie priestorov  pre spevácky zbor Drienovka 
Starosta prečítal žiadosť speváckeho súboru Drienovka o pridelenie priestorov na skúšky, ktoré prebiehajú 1x do 
týždňa. Majú problémy s premiestňovaním hudobného nástroja do KD. Starosta odpovedal, že v súčasnosti obec 
nemá voľné samostatné priestory na skúšanie. 
Diskusia:  
- Soňa Jantošová  - skúšame v KD, pani Škrobáková vždy vozí hudobný nástroj, nemajú vlastný priestor a niektoré 
členky  sú dôchodkyne a majú problém s dochádzaním do KD. 
- p.Muráňová – treba sa dohodnúť na trvalom mieste na skúšanie, v KD sa dajú dohodnúť termíny, 
- Starosta odporučil dohodnúť sa s ostatným zložkami na priestoroch (napr.DH Hoľazňanka, príp.v ZŠ alebo inde), 
ale KD je určený hlavne pre kultúru a skúšky takéhoto charakteru. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  Č. 61/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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Požiarna cisterna LIAZ od OU (DHZ)  Dolná Maríková 
Starosta informoval poslancov o možnosti zakúpenia požiarnej cisterny LIAZ  od OÚ (DHZ) Dolná Maríková, ktorá je po 
STK-čke v dobrom stave a za šrotovú cenu. Na OZ sa zúčastnil aj veliteľ DHZ – Michal Urík, ktorý požiadal o schválenie 
takejto kúpy, nakoľko je pre náš DHZ táto cisterna potrebná, z dôvodu veľkej zásoby vody (3500 litrov) a celkového 
technického stavu. Zároveň prisľúbil, že členovia DHZ sa budú o auto starať a udržiavať. Ak by bol problém s financiami 
na kúpu navrhuje odpredať osobný automobil UAZ, ktorý sám opravil a ktorý DHZ nepotrebuje.  
Diskusia:  
- Ing.Michal Ďurkech, kde sú u nás hydranty a či sú funkčné.  
- Starosta odpovedal, že to má na starosti PVS Pov.Bystrica, máme ich plán, ale väčšinu z nich nám neodporúčajú 
používať nakoľko sú staré a môže dôjsť  k ich poruche. Požiadame PVS o ich kontrolu. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  Č. 62/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/  Diskusia 

 Starosta oznámil, že tento rok sa vzhľadom k zhoršujúcej situácií ohľadom koronavírusu neuskutoční tradičné 
posedenie seniorov na 75 rokov v KD pri príležitosti mesiaca október – úcty k starším, ale každému seniorovi bude 
odovzdaná poukážka v hodnote 10 € na nákup tovaru v predajniach pôsobiacich v obci. 

 Starosta tiež informoval o personálnej zmene na OÚ, kde na konci roka odchádza do dôchodku ekonómka obce 
Ing.Milena Kremeňová, ktorú nahradí Ing.Jana Franeková, ktorá už túto prácu na OÚ vykonávala počas materskej 
dovolenky pani Nemčíkoovej. Nástup je plánovaný od 1.10.2020, aby si stihli spoločne odovzdať pracovnú agendu 
a bola zároveň pri tvorbe nového rozpočtu na rok 2021. 

 Poslankyňa Janka Muráňová informovala, že veľa  osobných automobilov stále parkuje pri kultúrnom dome a žiada 
prešetriť komu tie autá patria. Ďalej je nevyhnutné zakúpiť viac kamier po obci, taktiež aj na Dolinu, nakoľko sa 
rozmohli krádeže a iná protispoločenská činnosť. Taktiež ešte požiadať o kosenie tráv, keďže povinnosť je 2x do 
roka 

 Ing. Michal Ďurkech upozorňuje na množiace sa sťažnosti občanov ohľadom motorových regál v našej obci a hlavne 
lietanie ponad RD. Či majú povolenie, ako to funguje a či to majú schválené a treba ich upozorniť, že sa občania 
sťažujú. Ako je to s letiskom, kto ho prenajíma a dokedy majú povolenie. Ďalej či by sa nedalo doplniť do PD 
kanalizácie aj cestu Bukovanová, riešiť zostávajúce prípojky na Bukovanovej, či sa budú čistiť cestné rigoly a tiež 
ohľadom ohrady pre smetnú nádobu pri RD p.Urgoša. 

 Starosta odpovedal, že letisko prevádzkuje firma Pobys z Považskej Bystrice na prenajatých pozemkoch UAPS 
Drienové. Oboznámime prevádzkovateľa a UAPS Drienové s týmto problémom a zistíme možnosti riešenia. 
Ohľadom kanalizácie sa budeme snažiť to tam dopracovať, zároveň ako aj iné nové lokality, s ktorými sa počas 
prípravy projektu kanalizácie nepočítalo. 

 Ing.Rastislav Kretík- upozorniť občanov o parkovaní aut v obci na miestnych komunikáciách, ale hlavne na Severnej 
ulici, problémom je prejazd aut a to ešte nezačala zima. Žiada tiež pokosiť trávu pri vleku a opýtať sa o fungovanie 
turistického oddielu a turistickej chaty, preto je potrebné predvolať si a rokovať s p.Jozefom Kucharíkom, ako ďalej 
s turistikou v obci. 
 
 

K bodu 11/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
Overovatelia :     Soňa Jantošová         ............................................ 

 

                           Juraj Urík               ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Viera Michálková   ........................................... 

 


